
Datum 

Dialog mellan pensionärsorganisationerna 
och delregional nämnds södras arbetsgrupp 
för äldre 
Datum:24-09-25 

Tid:14:45-15:15 

Plats: Hemgården Borås 

Närvaro 

Förtroendevalda 

Anne-Marie Ekström (L) sammankallande/ledamot, delregional nämnd södra 
Gun-Britt Johansson (V) ledamot, delregional nämnd södra 
Göran Larsson (MP) ersättare, delregional nämnd södra 
 

Representanter pensionärsorganisationer 
 

Gunnel Brandt PRO-södra Älvsborg (ordinarie) 
Kerstin Sylvan SKPF, avd 12 (ordinarie) 
Marita Swedengren RPG Västgöta-Dal (ordinarie) 
Ulla Wahlin  SPF seniorerna Södra Älvsborg (ordinarie) 
Agneta Nero  SPF seniorerna Södra Älvsborg (ersättare) 

1. Mötet öppnas  

Sammankallande i arbetsgruppen Anne-Marie Ekström hälsade alla 
välkomna. Göran Larsson utses att föra minnesanteckningar vid mötet. 

2. Godkännande av dagordning samt tillägg av eventuella övriga 
frågor 
Den framlagda dagordningen godkändes med tillägg att ta upp två 
inskickade inspel.  
 
 
 

3. Förra mötets anteckningar – uppföljning/rapportering   
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Anteckningarna från föregående möte 24-05-23 gicks igenom. I punkt 8 
står det att information om digitalisering ska ges under hösten. Denna 
beslöts skjutas upp till våren då många som skulle kunna informera är 
sysselsatta med att införa Millenium. Protokollet lades till handlingarna. 

 

4. Reflektioner kring dagens information om vårdgaranti och 
vårdval 
 
Det öppna mötet på Hemgården tidigare under dagen diskuterades. 
Karin Lennartson från Vårdgarantiservice informerade kring Vårdval och 
Vårdgaranti. En kort introduktion om Västra Götalandsregionens och 
samarbetet med det civila samhällets organisationer gjordes också av 
Anne-Marie Ekström. 
Mötet inleddes med att Hemgårdens verksamhetschef spelade och 
sjöng ”Sånt är livet”. Många sjöng med. 
De 25 personer som var närvarande skrev på en deltagarlista med namn 
och e-postadress för att kunna ta del av Karin Lennartssons 
presentation. 
 
Två frågor som kom upp på mötet för vi vidare till berörda parter. 
1. Sjukresor ; rättighets frågor om detta som kostnader etc , och vilka 
stöd system som ev finns ?  
2. Vad är orsaker till vårdköer i vårt land - prioriterad fråga ?  

 
Själva mötet upplevdes som positivt både med innehåll och 
arrangemang. Positivt var också att fler än de berörda i förbunden kom.  
Däremot kom det fram flera synpunkter hur inbjudan gått ut. Till nästa 
öppna möte som vi beslutade ska vara i Ulricehamn senare i vår måste 
diskuteras hur vi ska nå ut till fler och vilka kanaler som ska användas. 

5. I förväg inskickade frågor 
 
Två frågor har kommit in.  
”Hur arbetar de olika mottagningarna med att informera om att 
vårdgaranti finns och hur aktiva är de att kalla in patienter från 
väntelistan vid återbud?” 
Denna fråga tar vi vidare i organisationen.  
 
”Bjuda in representant från Patientnämnden” 
Representant från Patientnämnden bjuds in till nästa interna möte. Se 
nedan under kommande möten. 

6. Övriga punkter 

Inga övriga punkter fanns. 
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7. Kommande möten 
 
Följande möten planerades: 
7 november 14-16 Internt med pensionärsorganisationerna. 
Patientnämnden bjuds in. Reserv om inte de kan tillfrågas 
Överenskommelsen med civilsamhällets organisationer (RÖS) 
 
För vårens möten sattes inga datum men som nämns i punkt 4 planeras 
det öppna mötet att hållas i maj i Ulricehamn.  

8. Summering och avslutning 
Sammankallande Anne-Marie Ekström tackade de närvarande för att de 
deltagit och avslutade mötet.  

  

 

Vid anteckningarna 

Göran Larsson 

Bilagor. Presentation från Vårdgarantiservice 
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